
  
Protokół  nr XXIII/08

z obrad XXIII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2008 roku 
w godzinach  1100    - 1448    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W  obradach  uczestniczyło  23  radnych,   na  ogólny  stan  23  (lista  obecności 
w załączeniu do protokółu).  
 

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Sprawozdanie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ełku za rok 2007.
6. Sprawozdania z działalności poszczególnych komisji Rady Miasta Ełku w roku 

2007.
7. Podjęcie uchwał  w  sprawach:

1) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku,
2) zmian w budżecie miasta na 2008 rok,
3)  wyrażenia  woli  do  zawarcia  porozumienia  pomiędzy  Wojewodą 
Warmińsko-Mazurskim,  a  Miastem  Ełk  w  sprawie  powierzenia  Miastu  Ełk 
prowadzenia zadań zleconych  z zakresu administracji rządowej, dotyczących 
obowiązku utrzymania grobów   i cmentarzy wojennych,
4) zmieniająca uchwałę Nr XVIII/168/07 Rady Miasta Ełku z dnia 11 grudnia 
2007r.  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków 
transportowych,
5)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia  stawek jednostkowych dotacji 
przedmiotowej do przedszkoli publicznych,
6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w obrębie I miasta Ełk, obejmującego wyspę Zamkową oraz teren 
ograniczony   ul. Zamkową i jeziorem Ełckim, zwanego „Ełk – Zamkowa”,
7)uchwalenia  opinii  o  możliwości  zlokalizowania  obiektu 
wielkopowierzchniowego o powierzchni  sprzedaży do 2000 m2 i  więcej  na 
działce nr 2163/29 (o powierzchni 19990 m2) przy ul. Ciepłej w Ełku,
8)przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego terenu zwanego „Ełk – Norwida”,
9)ustalenia  w  granicach  administracyjnych  Miasta  Ełku  miejsc 
przeznaczonych  do  użytku  publicznego  jako  stref  wolnych  od  dymu 
tytoniowego,
10) zmieniająca uchwałę Nr IX/96/07 Rady Miasta Ełku  z dnia 29 maja 2007 
roku w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji  Rady Miasta 
Ełku,
11) wyrażenia woli do zawarcia porozumienia pomiędzy Generalną Dyrekcją 
Dróg  Krajowych  i  Autostrad  Oddział  w  Olsztynie,  a  Gminą  Miastem  Ełk 
w sprawie partycypacji w kosztach przebudowy ulicy Przemysłowej w Ełku na 
odcinku od ulicy Krzemowej do ulicy Suwalskiej,
12) stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych przyznawanych w dziedzinie 
kultury fizycznej,
13)  zmieniająca  uchwałę  Nr  XXVII/224/92  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia 
17  listopada   1992r.  w  sprawie  utworzenia  przedszkoli  i  żłobków 
samorządowych jako jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Ełku.
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8. Opinia  w  sprawie  zawiadomienia  o  przystąpieniu  do  zmiany  studium 
uwarunkowań   i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk na 
obszarze położonym  w obrębie Talusy, Gmina Ełk.

9. Opinia  w  sprawie  projektu  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Ełk,  uchwalonego  uchwałą 
Nr  XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk  z  dnia  30.11.2001 r.  z  późn.  zm.,  na 
terenie położonym w obrębie Przykopka, Gmina Ełk.

10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Oświadczenia i wolne wnioski. 
12.Zakończenie obrad.

Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych 

i otworzył XXIII sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad. 

 Do punktu –2-
Przewodniczący   Rady  Miasta   Waldemar  Pieńkowski  poprosił 

o  zgłaszanie  uwag,  zastrzeżeń  do  protokołu  nr  XXII/08  z  dnia  18  marca 
2008 roku.

W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta 
Waldemar  Pieńkowski  stwierdził,  że  radni  przyjęli  protokół  nr  XXII/08  z  dnia 
18 marca   2008 roku.

Do punktu –3-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o  uwagi lub 

wnioski do rozesłanego porządku obrad. 

Zastępca Prezydent Miasta Artur Urbański zgłosił wniosek o uzupełnienie 
porządku  obrad  w  punkcie  7  o  podpunkt  13)  z  tematem  podjęcie  uchwały 
zmieniającej  uchwałę Nr XXVII/224/92 Rady Miasta Ełku z dnia 17 listopada 
1992r.  w  sprawie  utworzenia  przedszkoli  i  żłobków  samorządowych  jako 
jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Ełku.

Przewodniczący  Rady Miasta  Waldemar Pieńkowski poinformował,  że 
Komisja Mienia Komunalnego Prawa i Porządku zgłosiła wniosek  o skreślenie 
z propozycji porządku obrad, w punkcie 7)6 projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie diet oraz podróży służbowych radnych.

Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  przystąpił  do 

głosowania zgłoszonych wniosków, kolejno:
1)  uzupełnienie porządku obrad w punkcie 7)13 podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę  Nr  XXVII/224/92  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia  17  listopada   1992r. 
w sprawie utworzenia przedszkoli i żłobków samorządowych jako jednostek 
organizacyjnych  Gminy  Miasta  Ełku;  21  głosami  „za”  przy   0  głosach  
„przeciw” i  0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli.  
W trakcie głosowania nieobecni radni: K.Dudzis i T.Przekop.

2)  skreślenie  z  propozycji  porządku  obrad,  w  punkcie  7)6  projektu  uchwały  
w sprawie zmiany uchwały w sprawie diet oraz podróży służbowych radnych; 
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16 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni wniosek 
przyjęli. W trakcie głosowania nieobecni radni: K.Dudzis i T.Przekop.

Następnie  Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski   poddał 
pod  głosowanie  propozycję  porządku  obrad  z  uwzględnieniem  wyżej 
zacytowanych  i  przegłosowanych  wniosków; 16 głosami  „za”,  przy  5  głosach 
„przeciw”  i  1  głosie  wstrzymującym   radni  przyjęli  porządek  posiedzenia  jak 
wyżej.  W trakcie głosowania nieobecny  radny  Przekop T.

 Do punktu –4-
Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia 

14 marca 2008 r. do dnia 23 kwietnia 2008 r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  w  uzupełnieniu  informacji  na  piśmie 

przedstawił działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 

Do punktu –5-
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ełku 

za rok 2007, w załączeniu do protokołu.
Dyrektor  Miejskiego Ośrodka  Sportu  i  Rekreacj w  Ełku  Paweł  Głowacki 

powyższe sprawozdanie referował. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta  W.Kwiatkowski zwrócił uwagę na skate 

park,  który  wybudowany  został  w  części  społecznie  przez  młodzież.  Został 
zamknięty ze względu na zniszczone urządzenia. Młodzież skarży się w związku 
z zamknięciem. Czy w najbliższym czasie można uruchomić funkcjonowanie skate 
parku? 

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  poinformował,  że  decyzja 
o  zamknięciu  skate  parku  została  podjęta  w  ubiegłym  roku.  Skate  park 
zorganizowany został  wspólnie  ze  Stowarzyszeniem NULLA,  które  w ubiegłym 
roku się  rozwiązało.  To  Stowarzyszenie było  administratorem obiektu.  Ponadto 
Pan Prezydent zwrócił uwagę, że żadne z urządzeń nie ma atestu.

W związku z brakiem formalnych zastrzeżeń i wniosków do przedłożonego 
sprawozdania,  Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski stwierdził, że 
Rada Miasta zapoznała się ze  sprawozdaniem z działalności Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Ełku za rok 2007.

Do punktu –6-
Sprawozdania z działalności poszczególnych komisji Rady Miasta Ełku za 

rok 2007 stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
Wszyscy radni otrzymali treść niniejszych sprawozdań.

Nie wniesiono zastrzeżeń i nie podjęto dyskusji w temacie.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poinformował,  że 

Rada Miasta przyjęła do wiadomości sprawozdania z działalności poszczególnych 
komisji Rady Miasta Ełku za rok 2007.

Do punktu –7-
1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia  Prezydentowi Miasta Ełku absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu, w załączeniu do protokołu.

Udzielenie  absolutorium  Prezydentowi  Miasta  wynika  i  zależy  od 
rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu za rok ubiegły. Przewodniczący 
Rady Miasta Waldemar Pieńkowski przypomniał, że Prezydent Miasta złożył do 
Rady  Miasta  sprawozdanie  z wykonania  budżetu  za  rok  2007  przyjęte 
Zarządzeniem  Nr 492/08 Prezydenta Miasta Ełku z dnia 7  marca 2008 roku 
w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Ełk za 2007rok. 
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Jest  pozytywna  opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Olsztynie, 
do przedłożonego  sprawozdania,  zawarta  w  Uchwale  Nr  195/2007  Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia  7 kwietnia 
2008 roku. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2007 i Uchwała Nr 195/2008 
Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Olsztynie  z  dnia 
7  kwietnia 2008 roku, w załączeniu  do protokołu.

Kwestią sprawozdania i  absolutorium zajmowała się Komisja Rewizyjna 
Rady  Miasta.  Komisja  Rewizyjna  zaopiniowała  pozytywnie  sprawozdanie 
z  wykonania  budżetu  miasta  za  rok  2007  i  przyjęła  wniosek  o  udzielenie 
absolutorium Prezydentowi Miasta.

Kserokopię sprawozdania z wykonania budżetu wszyscy radni otrzymali. 
Temat  szczegółowo  omawiany  był  na  posiedzeniach  poszczególnych  Komisji 
Rady  Miasta.  Przewodniczący  Rady  Miasta  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
z poszczególnych komisji:

> Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wielgat poinformował, że Komisja 
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 8 kwietnia bieżącego roku po szczegółowej 
analizie wykonania budżetu za rok 2007 wydała opinię i wystąpiła z wnioskiem 
o udzielenie absolutorium Prezydentowi  Miasta Ełku za rok 2007.  Wniosek 
wraz  z opinią,  w załączeniu do protokołu.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu miasta 
za 2007 rok.
> Przewodnicząca Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny Wioletta  Paczkowska 
poinformowała,  że  Komisja  wydała  pozytywną opinię   i  przyjęła  wykonanie 
budżetu miasta za rok 2007.
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Tomasz 
Makowski  poinformował,  że  Komisja  wydała  pozytywną  opinię  i  przyjęła 
wykonanie budżetu miasta za rok 2007.
>  Przewodniczący Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego Romuald 
Baranowski  poinformował,  że  komisja  wydała  pozytywną  opinię,  przyjęła 
wykonanie budżetu miasta za rok 2007 i wystąpiła z wnioskiem o udzielenie 
absolutorium Prezydentowi Miasta.
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski  – 
Komisja nie opiniowała, pozostawiając do decyzji radnych na sesji.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel zreferował wykonanie budżetu miasta za 
2007 rok.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poinformował,  że  wniosek 
Komisji  Rewizyjnej  wraz  z opinią  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  dla 
Prezydenta, przesłał  do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. Wniosek 
Komisji  Rewizyjnej   w  sprawie  absolutorium  został  pozytywnie  zaopiniowany 
przez  Regionalną  Izbę  Obrachunkową  w  Olsztynie.  Regionalna  Izba 
Obrachunkowa  w  Olsztynie  -  Uchwałą  Nr  248/2008  Składu  Orzekającego 
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Olsztynie  z  dnia  10  kwietnia   2008  roku 
w  sprawie  zaopiniowania  wniosku  w sprawie  udzielenia  absolutorium  dla 
Prezydenta Ełku za 2007 rok - wydała pozytywną opinię. Uchwała Nr 248/2008 
Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Olsztynie  z dnia 
10 kwietnia 2008 roku, w załączeniu do protokołu.

Efektem tych prac jest projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium, 
który po dyskusji zostanie poddany pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski otworzył dyskusję.
W dyskusji głos zabrali kolejno:
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– Przewodniczący  Koalicyjnego  Klubu  Radnych  Prawo  i  Sprawiedliwość 
Tomasz Bińczak między innymi zwrócił uwagę na:
1) potrzebę poszukania innego lepszego finansowania sportu w mieście (nie 
tylko z budżetu miasta),
2) potrzebę optymalizacji wydatków w oświacie.
Radny poinformował, że Klub udzieli absolutorium Prezydentowi Miasta.

– Przewodniczący  Klubu  Radnych  Lewica  i  Demokraci  Jerzy  Czepułkowski 
poinformował,  że  w  związku  z  pozytywną  opinią  RIO  do  sprawozdania 
z  wykonania  budżetu  miasta  za  2007  rok,  Klub  będzie  głosował  za 
udzieleniem absolutorium Prezydentowi Miasta.

– Przewodniczący  Klubu  Radnych  Platformy  Obywatelskiej  RP   Waldemar 
Pieńkowski poinformuje, że Klub zagłosuje za udzieleniem absolutorium.

– Radny  Tomasz  Makowski  poinformował,  że  będzie  głosował  przeciw 
udzieleniu  absolutorium  ze  względów  merytorycznych  wykonania  budżetu 
miasta.

– Przewodniczący  Klubu  Radnych  Ełckiego  Porozumienia  Samorządowego 
Bogusław Wisowaty poinformował, że Klub będzie głosował za udzieleniem 
absolutorium.

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu w omawianym temacie 
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 
projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  Prezydentowi  Miasta Ełku  absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu – cytuję:
“ Na podstawie art.  18 ust. 2 pkt 4) i art. 28a ust. 1 i 2 ustawy z dnia 8 marca 
1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591, z późn. 
zm.)  i art. 199   ust.  3  ustawy     z  dnia  30  czerwca 2005  roku  o finansach 
publicznych (Dz. U. Nr 249 poz. 2104,   z późn. zm.)  -  Rada Miasta  p o s t a n o 
w i ł a:
§ 1
Po  rozpatrzeniu  sprawozdania  Prezydenta  Miasta  Ełku  z  wykonania  budżetu 
miasta  za  rok  2007  oraz  zapoznaniu  się  z  opinią  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej,  w wyniku  głosowania  jawnego  nad  wnioskiem  Komisji 
Rewizyjnej – udzielić  absolutorium  Prezydentowi Miasta.
§ 2
Uchwała  wchodzi  w  życie  z  dniem  podjęcia  i  podlega  ogłoszeniu  na  tablicy 
w Urzędzie  Miasta  Ełku oraz  umieszczeniu  na  stronie  internetowej  miasta 
w Biuletynie Informacji Publicznej.”

Radni głosując jawnie; 22 głosami “za”, przy 1 głosie “przeciw” i 0 głosach 
wstrzymujących  się  podjęli  Uchwałę  Nr XXIII/218/08  w  sprawie  udzielenia 
Prezydentowi Miasta Ełku absolutorium z tytułu wykonania budżetu.
Uchwała w załączeniu do protokołu. 

*   *   *
2)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  2008  rok, 
w załączeniu do protokołu.

 Skarbnik Miasta  Jarosław Wróbel  dokonał  prezentacji  proponowanych 
zmian w budżecie. Omówił autopoprawkę do przedłożonych zmian w budżecie 
miasta zawartą w piśmie z dnia 29 kwietnia  2008 r.  stanowiącą załącznik do 
protokołu. Następnie  wniósł  o podjęcie uchwały.  

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
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> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Na zapytanie radnego Wojciecha Kwiatkowski odnośnie kosztów całego 
zadania  i  lokalizacji  kina  samochodowego,  odpowiedzi  udzielił  Zastępca 
Prezydenta Miasta A.Urbański. Poinformował, że  wniosek na to zadanie złożony 
został na kwotę  200 tys. zł. Jest to kino przenośnie. Lokalizacja do uzgodnienia.

Kolejne pytanie zadane przez radnego Kwiatkowskiego dot. planowanego 
uruchomienia fontanny na jeziorze i czy w tym samym miejscu ?

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  zapewnił,  że  od  1  maja  b.r. 
fontanna zostanie uruchomiona w tej samej krasie i  miejscu.

Radny Tomasz Bińczak odnośnie kina samochodowego, zwrócił uwagę na 
brak odpowiedniego parkingu dla takiego przedsięwzięcia.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 
podjęcie uchwały  w sprawie zmian w budżecie z uwzględnieniem autopoprawek 
Prezydenta  Miasta;  22  głosami  „za”,  przy   0  głosach  „przeciw”   i  0  głosach 
wstrzymujących  –  jednomyślnie  „za”   radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIII/219/08 
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok. Uchwała  w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowani nieobecny  radny I.Dzienisiewicz. 

*  *  *
3)  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  do  zawarcia  porozumienia 
pomiędzy  Wojewodą  Warmińsko-Mazurskim,  a  Miastem  Ełk  w  sprawie 
powierzenia Miastu Ełk prowadzenia zadań zleconych  z zakresu administracji 
rządowej, dotyczących obowiązku utrzymania grobów   i cmentarzy wojennych, 
w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  dokonał  prezentacji  projektu 
uchwały i wniósł o jej podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  W.Kwiatkowski  zwrócił  się 
z zapytaniem, czy w przypadku nie podpisania porozumienia, Wojewoda zajmie 
się zadaniem, czy nie?

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  poinformował,  że  na  dzień  dzisiejszy 
Wojewoda przekazał 8,5 tys. zł. Potrzebna jest dużo większa kwota i  w budżecie 
zapisana jest wyższa kwota na utrzymanie grobów  i cmentarzy wojennych.

W z brakiem formalnych wniosków do projektu uchwały Przewodniczący 
Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak 
wyżej;  15 głosami  „za”,  przy  3 głosach „przeciw”  i  3  głosach wstrzym. radni 
podjęli  Uchwałę  Nr  XXIII/220/08  w  sprawie wyrażenia  woli  do  zawarcia 
porozumienia pomiędzy Wojewodą Warmińsko-Mazurskim, a Miastem Ełk 
w sprawie powierzenia Miastu Ełk prowadzenia zadań zleconych  z zakresu 
administracji  rządowej,  dotyczących  obowiązku  utrzymania  grobów 
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i  cmentarzy  wojennych,  Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu. W  trakcie 
głosowania nieobecni radni: I.Dzienisiewicz i J.Wielgat.      

*   *   *
4)  Projekt  uchwały   zmieniający  uchwałę  Nr  XVIII/168/07  Rady  Miasta  Ełku 
z  dnia 11 grudnia 2007r.  w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od 
środków transportowych,   w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały.
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 

opinii przez komisje:
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  I.Podwojski 
poinformowała, że komisja zapoznała się z projektem uchwały.

Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń.
Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 1 głosie 
wstrzymującym  radni podjęli  Uchwałę Nr XXIII/221/08  zmieniającą uchwałę 
Nr  XVIII/168/07  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia  11  grudnia  2007r.  w  sprawie 
określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych. 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu. W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
J.Wielgat.

*    *   *

5)  Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawek 
jednostkowych dotacji przedmiotowej do przedszkoli publicznych,  w załączeniu 
do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił projekt uchwały i wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
>   Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultry  i  Rodziny  W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym.- jednomyślnie „za” radni podjęli  Uchwałę Nr XXIII/222/08 
zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawek  jednostkowych  dotacji 
przedmiotowej  do  przedszkoli  publicznych, Uchwała  w  załączeniu  do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: T.Makowski i J.Wielgat.

*  *  *
6)  Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w obrębie I miasta Ełk, obejmującego wyspę 
Zamkową oraz teren ograniczony   ul. Zamkową i jeziorem Ełckim, zwanego „Ełk 
– Zamkowa”,  w załączeniu do protokołu.
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Zastępca  Prezydenta  Miasta   W.Szelążek   omówił  i  wniósł  o  odjęcie 
uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji T.Przekop poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, z uwagą w 
rozdz. II §9, teren oznaczony 1UT w części ustalenia pkt 2, 3, 4 uszczegółowić 
zapis dotyczący budynku głównego w porozumieniu z autorem planu.  
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 1 głosie 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIII/223/08  w  sprawie   uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 
w  obrębie  I  miasta  Ełk,  obejmującego  wyspę  Zamkową  oraz  teren 
ograniczony   ul. Zamkową i jeziorem Ełckim, zwanego „Ełk – Zamkowa”. 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
J.Wielgat. 
    

*   *   *
7) Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  opinii  o  możliwości  zlokalizowania 
obiektu wielkopowierzchniowego o powierzchni sprzedaży do 2000 m2 i więcej na 
działce  nr  2163/29  (o  powierzchni  19990  m2)  przy  ul.  Ciepłej  w  Ełku, 
w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta   Włodzimierz  Szelążek omówił  i  wniósł 
o podjęcie uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały z wnioskiem 
o dopisanie w § 1 wyrazów: „uchwala się pozytywną opinię ...”
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały z wnioskiem 
o dopisanie w § 1 wyrazów: „uchwala się pozytywną opinię ...”.

Radni przez aklamację przyjęli zgłoszone wnioski.
 Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej z uwzględnieniem wyżej zacytowanego wniosku; 
17 głosami  „za”, przy  0 głosów „przeciw” i  4 głosach wstrzym.  radni podjęli 
Uchwałę  Nr  XXIII/224/08  w  sprawie  uchwalenia  opinii  o  możliwości 
zlokalizowania obiektu wielkopowierzchniowego o powierzchni sprzedaży 
do 2000 m2 i więcej na działce nr 2163/29 (o powierzchni 19990 m2) przy ul. 
Ciepłej  w  Ełku. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania 
nieobecni radni:  J.Wielgat i A.Zawadzki.    

*   *   *
8) Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  terenu  zwanego  „Ełk  –  Norwida”, 
w załączeniu do protokołu.
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 Zastępca Prezydenta  Miasta   W.Szelążek   omówił  i  wniósł  o  odjęcie 
uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski 
poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały.   
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.

Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały  w sprawie jak  wyżej; 21 głosami  „za”,  przy   0  głosów „przeciw”  i  0 
głosach  wstrzym.   radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIII/225/08   w  sprawie 
przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego terenu zwanego „Ełk – Norwida”.  Uchwała  w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: J.Wielgat i A.Zawadzki.      

*   *   *

9)Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  w  granicach  administracyjnych  Miasta 
Ełku miejsc przeznaczonych do użytku publicznego jako stref wolnych od dymu 
tytoniowego,  w załączeniu do protokołu.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  w  imieniu  Klubu  Radnych  LiD  jako 
wnioskodawca omówił projekt uchwały. Zgłosił autopoprawkę do zapisów w § 1 
punkt 1):
– wyrazy (T15) zamienić na (D15) ,
– wyrazy strefy przykrawężnikowej zamienić na   linii krawężnika
– oraz w § 2 wyraz napisami zamienić na znakami.
Następnie wniósł   o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji T.Przekop poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem zgłoszonych wniosków 
przez wnioskodawcę projektu uchwały; 15 głosami „za”, przy  1 głosie „przeciw” 
i 6 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXIII/226/08 w sprawie ustalenia 
w  granicach  administracyjnych  Miasta  Ełku  miejsc  przeznaczonych  do 
użytku  publicznego  jako  stref  wolnych  od  dymu  tytoniowego. Uchwała 
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecnyradny Jan Wielgat.

*   *   *
10) Projekt uchwały  zmieniający uchwałę Nr IX/96/07 Rady Miasta Ełku  z dnia 
29 maja 2007 roku w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 
Miasta Ełku,   w załączeniu do protokołu.
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 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że na wniosek 
radnego Michała  Andruszkiewicza  dopisuje  się  do  składu  osobowego Komisji 
Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego radnego.   
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.

Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały  w  sprawie  jak  wyżej; 22 głosami  „za”,  przy   0  głosów  „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.   radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIII/227/08   zmieniającą 
uchwałę Nr IX/96/07 Rady Miasta Ełku  z dnia 29 maja 2007 roku w sprawie 
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Ełku. Uchwała 
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radny Jan Wielgat.    

*  *  *    
11) Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  do  zawarcia  porozumienia 
pomiędzy Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Olsztynie, 
a  Gminą  Miastem  Ełk  w  sprawie  partycypacji  w  kosztach  przebudowy  ulicy 
Przemysłowej  w  Ełku  na  odcinku  od  ulicy  Krzemowej  do  ulicy  Suwalskiej, 
w załączeniu do protokołu.

 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poinformował,  że  projekt 
uchwały  szczegółowo  omawiany  był  w  komisjach.  Komisje  nie  wniosły 
zastrzeżeń.
 Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały  w  sprawie  jak  wyżej; 18  głosami  „za”,  przy   0  głosów  „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.   radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIII/228/08   w  sprawie 
wyrażenia  woli  do  zawarcia  porozumienia  pomiędzy  Generalną Dyrekcją 
Dróg  Krajowych  i  Autostrad  Oddział  w Olsztynie,  a  Gminą  Miastem Ełk 
w sprawie partycypacji w kosztach przebudowy ulicy Przemysłowej w Ełku 
na odcinku od ulicy Krzemowej do ulicy Suwalskiej.  Uchwała  w załączeniu 
do protokołu.  W trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  R.Baranowski  T.Bińczak, 
I.Dzienisiewicz, E.Palczewski, J.Wielgat.

*    *    *

12) Projekt  uchwały  w  sprawie  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych 
przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej, w załączeniu do protokołu.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta   A.Urbański   omówił  i  wniósł  o  odjęcie 
uchwały. 

Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  T.Przekop 
poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały 
z uwzględnieniem wniosku o wykreślenie wyrazu „do” w § 5 pkt 3. 
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.

Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały  w sprawie jak  wyżej; 19 głosami  „za”,  przy   0  głosów „przeciw”  i  0 
głosach  wstrzym.   radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIII/229/08  w  sprawie 
stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych przyznawanych w dziedzinie 
kultury fizycznej.  Uchwała  w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania 
nieobecni radni: T.Bińczak, T.Makowski, J.Wielgat i K.Wilczyński.     

*   *   *
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13)  Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawek 
jednostkowych dotacji przedmiotowej do przedszkoli publicznych,  w załączeniu 
do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił projekt uchwały i wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultry  i  Rodziny  W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski 
poinformował, że komisja zapoznała się z  projektem uchwały.

Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym.- jednomyślnie „za” radni podjęli  Uchwałę Nr XXIII/230/08 
zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawek  jednostkowych  dotacji 
przedmiotowej  do  przedszkoli  publicznych, Uchwała  w  załączeniu  do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni:  J.Wielgat, K.Wilczyński.

Do punktu -8-
Projekt  Opinii  w  sprawie  zawiadomienia  o  przystąpieniu  do  zmiany 

studium uwarunkowań   i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Ełk  na  obszarze  położonym  w  obrębie  Talusy,  Gmina  Ełk,  w  załączeniu  do 
protokołu

Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki omówił potrzebę wyrażenia opinii.
Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego  Prawa  i  Porządku 

T.Makowski poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie.  
Nie wniesiono zastrzeżeń.

 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
opinii w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy  1 głosie „przeciw”  i 1 głosie 
wstrzym.  radni podjęli Opinię  w sprawie  zawiadomienia o przystąpieniu do 
zmiany studium uwarunkowań   i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy  Ełk  na  obszarze  położonym   w  obrębie  Talusy,  Gmina  Ełk.  Opinia 
w załączeniu do protokołu. 

Do punktu -9-
Projekt  Opinii  w  sprawie  w  sprawie  projektu  zmiany  Studium 

uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Ełk, 
uchwalonego uchwałą Nr XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk z dnia 30.11.2001 r. 
z  późn.  zm.,  na  terenie  położonym  w  obrębie  Przykopka,  Gmina  Ełk,  w 
załączeniu do protokołu

Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki omówił potrzebę wyrażenia opinii.
Radni zwrócili uwagę na niekompletne i niepodpisane dokumenty z Gminy 

Ełk. 
W związku z brakiem formalnych wniosków Przewodniczący Rady Miasta 

W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  opinii  w  sprawie  jak  wyżej; 
18 głosami „za”,  przy  1 głosie „przeciw”  i  2 głosach wstrzym.  radni podjęli 
Opinię  w sprawie  w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Ełk,  uchwalonego  uchwałą 
Nr XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk z dnia 30.11.2001 r. z późn. zm., na terenie 
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położonym w obrębie Przykopka, Gmina Ełk.  Opinia w załączeniu do protokołu. 
Dwóch radnych obecnych na sali nie wzięło udziału w głosowaniu. 

Do punktu -10-
Radny Idzi Podwojski  zwrócił uwagę, że są dwie ścieżki na  promenadzie 

wokół jeziora; jedna wąska, druga szersza. Według oznakowania poziomego – 
szeroka jest przeznaczona dla rowerów, a wąska dla pieszych. Zdaniem radnego 
powinno być odwrotnie.  Druga sprawa poruszona przez radnego dotyczy osób w 
różnym wieku spożywających alkohol na ławkach w tym miejscu. Straż Miejska, 
która wyposażona jest         w rowery  powinna częściej patrolować te tereny.

Radny  Adam  Zawadzki  przypomniał,  że  na  Komisji  Oświaty,  Kultury  i 
Rodziny zgłosił wniosek do Prezydenta Miasta dot.  przyznania nagród z okazji 
święta  Dnia Edukacji  nie  tylko dla  nauczycieli,  ale  również dla  pracowników 
administracji i obsługi pracujących w oświacie. Radny  prosi o informację w tym 
temacie.

Radny  Bogusław  Wisowaty  poprosił  o  uporządkowanie  terenów  wokół 
Ciepłowni przy ul. Przemysłowej.

Interpelacje i zapytania radnego Tomasza Makowskiego w załączeniu do 
niniejszego protokołu. Radny odczytał je i poprosił o udzielenie odpowiedzi na 
piśmie. 

Radny  Konrad  Siemienkiewicz  poprosił  o  zainteresowanie  się 
zdewastowanym  Cmentarzem Ewangelickim zlokalizowanym w lesie na Szybie. 

Radny  Tomasz  Przekop  poprosił  o  informację,  jaka  jest  koncepcja 
Prezydenta  Miasta  i  Dyrektora  MOSiR w temacie  odpłatności  za  korzystanie 
przez kluby sportowe                  i młodzież z obiektów MOSiR ?

Radny  Romuald  Baranowski  poprosił  o  informację  w  temacie  dalszej 
koncepcji zagospodarowania Zamku na wyspie.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi na zgłoszone 
zapytania i interpelacje:
– Radnemu  I.Podwojskiemu  –  odnośnie  ścieżek  na  promenadzie.  Pan 

Prezydent również zwrócił uwagę na to, że ścieżka rowerowa jest szersza, a 
dla pieszych węższa. Niestety szerokość ścieżek regulują przepisy. Niemniej 
wysłuchując  postulatów  od  mieszkańców,  nie  będzie  oznakowania 
poziomego.  Będzie  to  ścieżka  pieszo-rowerowa.  Pan  Prezydent  zwrócił 
uwagę na dewastację urządzeń na tym terenie. Na 20 zamontowanych koszy, 
17 zostało zniszczonych. W ramach projektu informacyjnego przymierzamy 
się, żeby te okolice objąć monitoringiem i wówczas będzie bezpieczniej. Od 1 
maja b.r. Straż Miejska przesiada się na rowery i wspólnie             z Policją 
będzie częściej patrolowała te tereny.

– Radnemu A.Zawadzkiemu - nagrody dla pracowników obsługi i administracji. 
Prezydent A.Urbański zajął  się tematem i  w ramach budżetów szkół temat 
będzie rozpatrzony.

– Radnemu  B.Wisowatemu  -  odnośnie  uporządkowania  terenów  przy  ulicy 
Przemysłowej  w  okolicy  terenu  po   garażach.  Nad  tematem  pracujemy, 
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będzie  przygotowany  projekt  uchwały  w   sprawie  zagospodarowania  tego 
terenu.

– Radnemu  K.Siemienkiewiczowi  -  sygnały  odnośnie  dewastacji  Cmentarza 
Ewangelickiego  dotarły.  Staramy  się  na  bieżąco  reagować  i  naprawiać 
zdewastowane elementy.

– Radnemu T.Przekopowi – odnośnie odpłatności za korzystanie przez kluby 
sportowe              i młodzież z obiektów MOSiR. Zdaniem Pana Prezydenta 
Uczniowskie  Kluby  Sportowe  korzystające  z  obiektów  MOSiR  powinny 
partycypować  w  kosztach.  Administrator  obiektu  powinien  ustalić  w  jakim 
zakresie. 

– Radnemu R.Baranowskiemu - w najbliższym czasie odbędą się spotkania w 
sprawie dalszej koncepcji zagospodarowania Zamku.

– Radny T.Makowski na zgłoszone interpelacje i zapytania otrzyma odpowiedź 
na piśmie.

Radny Tomasz Makowski odczytał informację prasową z dnia 13 marca 
b.r. pt.”Ulica z błędami za 600 tys. zł.”  Chodzi o ulicę Mickiewicza. Radny zwraca 
się  z  zapytaniem,  czy  została  wyjaśniona  sprawa  zachowania  procedur 
przetargowych  tej  inwestycji  i  czy  Pan  Prezydent  zgłosił  doniesienie  do 
Prokuratury, zgodnie z zapowiedzią.  

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował, że w sprawie ulicy 
Mickiewicza zostało wszczęte postępowanie wyjaśniające w Urzędzie Miasta. Na 
podstawie  tego  postępowania  został  skierowany  wniosek  do  Rzecznika 
Dyscypliny  Finansów  Publicznych  w  związku  z  podejrzeniem  naruszenia 
dyscypliny  finansów  publicznych.  Takie  postępowanie  zostało  wszczęte 
przeciwko  poprzedniemu  Prezydentowi.  W  chwili  obecnej  trwa  postępowanie 
wyjaśniające.

Do punktu –11-
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  -  w  związku  z 

pismem  od  Prezydenta  Miasta  skierowanym  do  Rady  Miasta  w  sprawie 
wytypowania  4  osób  do  pracy  w  Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej, 
poinformował, że do pracy w tej komisji zgłosili się następujący radni: Wioletta 
Paczkowska,  Krzysztof  Dudzis,  Jan  Wielgat,  Bogusław  Wisowaty.  Pan 
Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem, czy są inni chętni radni do pracy w tej 
komisji. W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się 
do wyżej wymienionych radnych, czy podtrzymują swoje deklaracje do pracy w 
Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej.  W  związku  z  brakiem  sprzeciwu 
Przewodniczący  Rady  Miasta  poinformował  Prezydenta  Miasta,  że  wyżej 
wymienieni radni są kandydatami Rady Miasta do pracy w Społecznej Komisji 
Mieszkaniowej.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Wojciech  Kwiatkowski  -  W ubiegłym 
roku  wykonano  część  promenady  w  dwóch  kolorach;  zielonym  i  szarym. 
Praktyka mówi, że kolor szary jest przeznaczony dla pieszych, kolor zielony lub 
czerwony  przeznaczony  jest  dla  rowerów.  Na  naszej  promenadzie  kolorowy 
polbruk położony został bezpośrednio przy ławkach i żeby przejechać rowerem 
tą drogą, pojedzie się siedzącym na ławkach po stopach. Radny apeluje, żeby w 
przyszłości  realizując  inwestycje  były  one  przemyślane.  Wykonane  projekty 
drogowe, czy jakiekolwiek inne, zanim zostaną przyjęte do realizacji,  powinny 
być  przez  Zespół  Inwestycji  sprawdzane  pod  kątem  właściwego  wykonania. 
Radny zgłosił wniosek dotyczący budowy promenady – następnego etapu, aby to 
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przemyśleć i wykonać prawidłowo. Zdaniem radnego  jeśli wydajemy pieniądze 
na droższy kolorowy polbruk, to ma on służyć przeznaczonemu celowi, a nie jak 
na wybudowanej promenadzie, że będzie to ścieżka pieszo-rowerowa. Zdaniem 
radnego wydano bezsensownie pieniądze na kolorowy polbruk. 
Kolejna  poruszona  sprawa  dotyczy   zgłoszonego  wniosku  jesienią  ubiegłego 
roku, a dot. rozpoczęcia mycia kloszy w lampach ulicznych. Radny rozumie – był 
okres  zimowy,  ale  obecnie  należy  już  przystąpić  do  jego  realizacji.   Zakład 
Energetyczny bierze spore pieniądze za konserwację i w ramach tych środków 
powinien dokonać mycia wszystkich kloszy w mieście.

Kierownik  Zespołu  Inwestycji  Halina  Bender  nie  zgodziła  się  ze 
stwierdzeniem bezsensownego wydatkowania pieniędzy na  kolorowy polbruyk 
na promenadzie. Drugi etap budowy promenady utrzymany został w tonacji ulicy 
Pułaskiego  i  pierwszej  części  promenady.  W  tej  tonacji  chcemy  utrzymać  i 
realizować dalsze etapy promenady. Nie jest nigdzie powiedziane, że ciąg pieszy 
ma  być   szary,  a  ciąg  rowerowy  czerwony.  Promenada  ta  ma  charakter 
turystyczno-spacerowy.  Jest to  ścieżka  pieszo-rowerowa  i  zlokalizowana  nad 
jeziorem, a nie w ciągu dróg. Służy jako ścieżka rekreacyjna. 

Radna  Wioletta  Paczkowska  zwróciła  się  z  wnioskiem  do  Prezydenta 
Miasta, aby wyasygnował środki na etaty psychologów szkolnych w Gimnazjach. 

Radny  Wojciech  Kwiatkowski  –  jeśli  na  promenadzie  nie  będzie 
oznakowania pionowego,  nie  ma sensu układania polbruku w kolorze.  Radny 
zgłasza wniosek, aby na dalszej  części  promenady układać kostkę w jednym 
kolorze – kolorze szarym. Obniży to koszt inwestycji.

Radny  Romauald  Baranowski  zwrócił  uwagę  Przewodniczącemu  Rady 
Miasta,  że  zmiany  w  porządku  obrad  i  prowadzenie  obrad  dzisiejszej  sesji 
przeprowadził  niezgodnie   z  przyjętym  Statutem  Miasta.  Zacytował  zapis 
paragrafu 32 pkt 2. Ponieważ porządek obrad nie został odczytany, radny uważa, 
że  zmiana  porządku obrad  nastąpiła  w  sposób  nie  taki  jak  precyzuje  Statut 
Miasta. Ponieważ radny był współinicjatorem – współautorem projektu uchwały, 
który został zdjęty z porządku obrad, odniósł się do tego projektu. Wspólnie z 
kolegą  radnym zaproponowali  projekt  uchwały, który  dyscyplinuje  działalność 
radnych. W osobistym poczuciu obowiązku, odpowiedzialności godności funkcji 
radnego, to co zaproponowane zostało,  nawiązuje zarówno do Kodeksu Etyki 
Radnego,  do  godności  funkcji  radnego  i  zostały  zaproponowane  zdaniem 
radnego jasne i uczciwe zasady. Jeśli radny nie uczestniczy w obradach komisji 
do których się zapisał, czy też                 w obradach sesji ma potrącaną część 
diety. Wydawało się, że to są zasady uczciwe                   i rzetelne.  

Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  –   praktyka 
stosowana  dotychczas  odnośnie  przyjmowania  porządku  obrad  była  taka  że 
przedstawiany  radnym   porządek  obrad  nie  był  odczytywany,  ażeby 
zaoszczędzić  czas.  Pan  Przewodniczący  sądzi,  że  wszyscy  radni  przed 
przystąpieniem  do  głosowania  porządku  sesji  są  doskonale  zaznajomieni  z 
porządkiem obrad. Jeżeli  komisja zgłasza wniosek, a w tym przypadku był to 
wniosek Komisji Mienia Komunalnego, Prawa                         i Porządku o 
zdjęcie  punktu z  porządku obrad i  Przewodniczący Rady Miasta precyzyjnie 
określa, że temat umieszczony jest w punkcie 7 podpunkt 6) i wszyscy radni to 
akceptują, to Pan Przewodniczący sądzi że jest to sposób przyjęty przez Radę 
przyjmowania porządku obrad.  Niemniej Przewodniczący Rady Miasta przyjął 
uwagę i jeśli jest wola radnych, aby odczytywać porządek obrad przed zmianami, 
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będzie  on  odczytywany.  Ponadto  Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że 
diety są potrącane za nieobecność radnego na wskazanej przez radnego komisji 
lub sesji. 

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zachęcił,  aby  nad  zdjętym  z 
porządku  obrad   w  dniu  dzisiejszym  projektem  uchwały  pracować  wspólnie. 
Zaprosił radnych do udziału w Dniach Nettetalu, które w naszym mieście będą 
obchodzone w dniach                    30 kwietnia –  5 maja 2008 roku.

Radna  Wioletta  Paczkowska  odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnego 
R.Baranowskiego,  poinformowała,  że  na  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny 
rozpatrywane  były  dwa  projekty  uchwał,  których  inicjatorem  byli  radni. 
Wnioskodawcy  jednego  projektu  uchwały  przyszli  zaprezentowali,  natomiast 
projektodawców  drugiego projektu  uchwały  nie  było,  chociażjeden z  nich  jest 
członkiem  tej  komisji.  Pod  nieobecność  członka  Komisji  radnego 
Czepułkowskiego  przyszedł   na  komisję  radny  Dzienisiewicz  by  zreferować 
przedłożony  projekt  uchwały.  Tego  zabrakło  w  przypadku  drugiego  projektu 
uchwały.

Radny  Tomasz  Bińczak  przychylił  się  do wniosku  zgłoszonego  przez  radną 
W.Paczkowską  i chciałby pociągnąć wątek psychologicznej opieki nad dziećmi i 
młodzieżą.  Radny przypomniał, ze na jednej z ostatnich sesji problem zgłaszał. 

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  –  wniosek  radnej  W.Paczkowski  jest 
bardzo ważny i poinformował, że został napisany projekt w ramach programu 
Kapitał  Ludzki,  który przewiduje również zatrudnienie psychologów w naszych 
szkołach. Problem sygnalizowany był przez dyrektorów szkół na naradzie z nimi. 

Radny Romaual Baranowski zwrócił uwagę na sytuacje jakie mają miejsce na 
posiedzeniach komisji. Otóż przychodzi radny podpisuje listę, po czym po 15 lub 
20 minutach opuszcza posiedzenie komisji bez słowa. Można przypuszczać, że 
radny przyszedł tylko po to, żeby wziąć dietę.  Taka  intencja leżała u podstaw 
złożenia projektu uchwały w sprawie diet.

Do punktu -12-
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta 

Waldemar   Pieńkowski  zamknął  obrady  XXIII  sesji  Rady  Miasta  w  dniu 
29 kwietnia 2008 roku  o godzinie 1448 .

Protokołowała:
       Przewodniczył obradom:

Elżbieta Liziewska
        Waldemar Paweł Pieńkowski
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